
SZIGETSZENTMÁRTON KÖZSÉG 
ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐ-TESTÜLET 
PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGA 
Szigetszentmárton, Telkes u. 10.                                                                                   . 
 
181 - 1/ 2020. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testület 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának  
2020. január 21-én tartott üléséről                                                          

 
 
 

 
 
 
 

Határozat: 1-7/2020.(I.21) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 

                      

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 2 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testület Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottságának 2020.01.21-én 18 órakor tartott üléséről. 
Az ülés helye: Szigetszentmárton Polgármesteri Hivatala 
Jelen vannak: jelenléti ív szerint 
 
Schneider Zsolt elnök köszöntötte a bizottsági tagokat és a meghívottként megjelenteket. A 
jelenléti ív alapján megállapította, hogy a bizottság határozatképes, tekintve, hogy 5 fő 
bizottsági tag jelen van. Az elnök a meghívóban szereplő napirendi pontokat javasolta 
elfogadásra, azzal a módosítással, hogy 4. napirendi pontként kerüljön be a „Szervezeti és 
Működési Szabályzat”, 5. napirendi pontként „Önkormányzati lakás felmondása, 
bérbeadása”, 6. napirendi pontként „Egyebek”, 7. napirendi pontként pedig „Döntés az 
önkormányzati tulajdonú lakóingatlanok bérbeadásáról” szóló ellőterjesztés zárt ülés 
keretében.  A bizottság a meghívó szerinti napirendi pontokat a módosításokkal együtt 
egyhangúan elfogadta. (Meghívó és jelenléti ív a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Napirendi pontok:  

1.) A „Döntés a 2020. évi szúnyoggyérítési feladatok ellátásáról szóló 
megállapodás elfogadásáról” című előterjesztés tárgyalása 

          Előadó: Schneider Zsolt elnök 
 
Schneider Zsolt elnök felkérte Bencs Tamás polgármestert a napirend előterjesztésére. 

Bencs Tamás polgármester köszöntötte a megjelenteket elmondta, hogy központi cég végzi 
a gyérítést, bekérték a gyérítéssel érintett területek térképét, majd ezek után adták meg az 
előterjesztésben leírt maximális összeget. Elmondta, hogy ez az összeg lehet kevesebb is. 

Szijjártó Gergely bizottsági tag elmondta, hogy véleménye szerint a biológiai gyérítést 
kellene alkalmazni a kémiai helyett.  

Bencs Tamás polgármester elmondta, hogy Nagy Lajos alpolgármester szúnyoggyérítési 
konferencián volt, majd felkérte, hogy ismertesse a konferencián elhangzottakat. 

Nagy Lajos alpolgármester ismertette a konferencián elhangzott kémiai és biológiai gyérítési 
mechanizmusokat és azok lehetséges eredményeit. 

A bizottsági tagok megvitatták az elhangzottakat, majd javasolták, hogy egy szakértőt 
hívjanak meg.    

Dr Cseh Balázs jegyző kérte, a bizottságot, hogy addig is fogadják el az előterjesztést, mert 
nincs idő a várakozásra a közbeszerzés miatt. 
 
Mivel az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nem volt, Schneider Zsolt elnök 
szavazásra bocsátotta az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását. 
 
A bizottság egyhangúan, 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
1/2020.(I.21.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a 2020. 
évi szúnyoggyérítési feladatok ellátásáról szóló megállapodás elfogadásáról” című 
előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron következő 
ülésén - tájékoztassa. 

Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés  
Felelős: Schneider Zsolt elnök 
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2.) A „Döntés a Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás 
társulási megállapodásának módosításával kapcsolatosan” című előterjesztés 
tárgyalása 

           Előadó: Schneider Zsolt elnök       
 
Schneider Zsolt elnök felkérte Bencs Tamás polgármestert a napirend előterjesztésére. 

Bencs Tamás polgármester elmondta, hogy ez egy formai dolog a Társulás elnökének és 
helyettesének bejelentése még nem történt meg a Magyar Államkincstár felé, ezért van 
szükség a módosításra. 
 
Mivel az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nem volt, Schneider Zsolt elnök 
szavazásra bocsátotta az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását. 
 
A bizottság egyhangúan, 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
2/2020.(I.21.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a 
Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás társulási 
megállapodásának módosításával kapcsolatosan” című előterjesztés szerinti 
határozati javaslat elfogadását. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron következő 
ülésén - tájékoztassa. 

Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés  
Felelős: Schneider Zsolt elnök 

 
3.) Az „Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület támogatási 

kérelme” című előterjesztés tárgyalása  
           Előadó: Schneider Zsolt elnök 
 
Schneider Zsolt elnök elmondta, hogy szerinte túl magas ez az összeg, majd átadta a szót 
Bencs Tamás polgármesternek. 
 
Bencs Tamás polgármester elmondta, hogy a korábbi évek gyakorlatát próbálja átvenni. 
Elmondta, hogy rengeteg kérelem van, javasolja a támogatásukat.  
  
A bizottság hosszasan megvitatta a napirendi pontot, majd javasolta, hogy gyűjtsék össze az 
összes kérelmet, az év második felében mikor már látható az önkormányzat anyagi helyzete, 
annak ismeretében döntsenek a támogatásokról, annak mértékéről.   
 
Mivel az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nem volt, Schneider Zsolt elnök 
szavazásra bocsátotta a. határozati javaslat elfogadását. 
 
A bizottság egyhangúan, 5 nem szavazattal nem támogatja az előterjesztés szerinti 
határozati javaslatot: 

 
3/2020.(I.21.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottsága nem javasolja a Képviselő-testületnek a 
„„Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület támogatási kérelme” 
című előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron következő 
ülésén - tájékoztassa. 

Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés  
Felelős: Schneider Zsolt elnök 
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4.) Javaslat az önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotására 

    Előadó: Schneider Zsolt elnök 
 
Schneider Zsolt elnök elmondta, hogy a bizottságnak is dönteni kell az SZMSZ-ről.  

Szijjártó Gergely bizottsági tag hozzászólt, hogy a 9. §  (5). bekezdés szerint 20 óráig kell 
befejezni az üléseket, szerinte ez az idő rövid.  

A bizottsági tagok hosszasan megvitatták a kérdést, majd javasolták, hogy 21 órára 
módosítsák a fenti paragrafust.  
 
Schneider Zsolt elnök továbbiakban ismertette a Szociális és Kulturális Bizottság módosító 
javaslatait SZMSZ-ben. 
 
Bencs Tamás polgármester elmondta, hogy Ő javasolja az időkorlátot  a köztisztviselők 
érdekében. 
 
Borbély Péter szigetszentmártoni lakos véleménye szerint nem jó időkorlátot bevezetni, mert 
így a bizottsági tagok munkáját korlátozzák, nem lesz idejük megvitatni a kérdéseket. 
  
Kövári Erzsébet szigetszentmártoni lakos javasolta, hogy a bizottsági ülések és a KT ülések 
között ne egy nap legyen, hanem legalább egy hét. 
 
Mivel az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nem volt, Schneider Zsolt elnök 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását a 21 órai módosítással. 
 
A bizottság egyhangúan, 5 igen szavazattal támogatja a módosított előterjesztés szerinti 
határozati javaslatot: 

 
4/2020.(I.21.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a „Javaslat az 
önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati 
rendelet megalkotására” című előterjesztés szerinti rendelet-tervezet elfogadását a 
Szociális és Kulturális Bizottság által javasolt kiegészítésekkel, valamint a 9. § (5) 
bekezdésnél javasolt módosításával. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron következő 
ülésén - tájékoztassa. 

Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés  
Felelős: Schneider Zsolt elnök 
 

5. ) Döntés az Önkormányzati bérlakás szerződésének megszüntetéséről és újbóli 
bérbeadásáról 
    Előadó: Bencs Tamás polgármester 
 
Bencs Tamás polgármester elmondta, hogy megkeresés érkezett Szekeres Orsolya – 
hivatalunk volt dolgozója - részéről, amelyben kérelmezte az Európa köz 3/2 szám alatt lévő 
lakás bérleti szerződésének megszüntetését. Kérelmében kifejtette, hogy bérleti jogviszonyát 
szeretné megszüntetni 2020. január 31. napjával, illetve a 2020. január havi esedékes bérleti 
díját kéri kompenzálni az általa az ingatlanba vásárolt konyhabútor értékével. 
 
Elmondta, hogy kérelem érkezett Dr. Cseh Balázs hivatalunk köztisztviselője részéről, aki 
szeretné bérbe venni a szóban forgó lakóingatlant 2020. február 1. napjával annak 
érdekében, hogy közelebb lakhasson a munkahelyéhez és lerövidüljön a munkába járással 
töltött idő. 
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A javaslat az, hogy kerüljön elfogadásra a kérelmezett kompenzáció egy havi bérleti díj 
összegével történő beszámítással, illetve mivel szolgálati lakással nem rendelkezik az 
önkormányzat, pályázat kiírása nélkül jelölje ki a képviselő-testület az új bérlőt a hivatali 
köztisztviselő személyében. 
 
Mivel az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nem volt, Schneider Zsolt elnök 
szavazásra bocsátotta a. határozati javaslatok elfogadását. 
 
A bizottság egyhangúan, 5 igen szavazattal támogatja az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot: 
 

5/2020.(I.21.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek az „Európa köz 
3/2 szám alatt lévő lakás bérleti szerződésének megszüntetéséről” szóló 
előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron következő 
ülésén - tájékoztassa. 

Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés  
Felelős: Schneider Zsolt elnök 

 
A bizottság egyhangúan, 5 igen szavazattal támogatja az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot: 

 
6/2020.(I.21.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek az „Európa köz 
3/2 szám alatt lévő lakás bérbeadását Dr Cseh Balázs köztisztviselőnek” szóló 
előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron következő 
ülésén - tájékoztassa. 

Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés  
Felelős: Schneider Zsolt elnök 

 
 
 
 

6.) Egyebek 
 

Medicopter Alapítvány támogatási kérelme  
        Előadó: Bencs Tamás polgármester 
 
Bencs Tamás polgármester elmondta, hogy a Medicopter Alapítvány is támogatási kérelmet 
adott be, két eszközt szeretnének megvásárolni. 
 
Schneider Zsolt elnök javasolta, hogy ne támogassák az Alapítványt, a 3. napirendi pontban 
elhangzottak szerint járjon el a bizottság ebben az esetben is. 
 
Mivel az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nem volt, Schneider Zsolt elnök 
szavazásra bocsátotta a. határozati javaslat elfogadását. 
 
A bizottság egyhangúan, 5 nem szavazattal nem támogatja az előterjesztés szerinti 
határozati javaslatot: 
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7/2020.(I.21.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottsága nem javasolja a Képviselő-testületnek a 
„Medicopter Alapítvány támogatási kérelme” című előterjesztés szerinti határozati 
javaslat elfogadását. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron következő 
ülésén - tájékoztassa. 

Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés  
Felelős: Schneider Zsolt elnök 
 

Kövári Erzsébet szigetszentmártoni lakos elmondta, hogy a Dunapart csatornázása nem 
halad, a 900 ingatlanból csak a fele van még rákötve a csatornára. Elmondta, hogy 
tudomása szerint április 20-ig a garanciális munkálatokat számon lehet kérni, felajánlotta 
segítségét  és szakmai tudását a Bizottságnak.  
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig jelenlévő képviselő megkérdezte, hogy a Tűzoltó Klub 
bérbeadásának felülvizsgálatával, hogy áll a bizottság. 
 
A bizottsági tagok elmondták, hogy a bejárás alapján, úgy látják az ingatlan rendben van, 
sokat költött rá a bérlő és plusz dolgokat is beruházott. Hosszan megvitatták az ügyet, majd 
arra jutottak, hogy még vizsgálódnak az ügyben, később fognak dönteni. 
 
Bencs Tamás polgármester elmondta, hogy megkeresés érkezett Dr. Guba Sándor részéről. 
Elmondta, hogy sok a macska a községben, nagyon elszaporodtak és azt javasolja, 
ivartalanítani kellene őket. Az Ő javaslata, hogy akció keretében ivartalanítsák az állatokat 
mégpedig úgy, hogy az első 100 macska ivartalanításánál átvállal 2000 Ft-ot és az 
önkormányzati is vállaljon át ennyit, így talán a felelőségteljes állattartás kerül előtérbe.  
 
A képviselők hosszasan megvitatták a javaslatot és arra jutottak, hogy a következő testületi 
ülésen döntenek. 

 
A napirendi pontokhoz több hozzászólás, illetve konkrét döntést igénylő kérdés nem volt, 
ezért Schneider Zsolt elnök 21 órakor bezárta az ülést, majd zárt ülést rendelt el. 
 

Kmf. 

Schneider Zsolt               Huszák Attila                
                    elnök                                                                   bizottsági tag 


